
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 88
van TINE VAN DER VLOET
datum: 21 november 2018

aan JO VANDEURZEN
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Ondersteuningsplannen persoonsvolgend budget (PVB)  -  Stand van zaken

Op 12 januari 2018 stelde ik een schriftelijke vraag (nr. 230) waarin ik een overzicht 
vroeg van de ondersteuningsplannen. Hierbij kreeg ik onderstaande tabel van de minister 
voor de ondersteuningsplannen ingediend in 2017.

Op 6 september 2018 stelde ik een schriftelijke vraag (nr. 672) betreffende de stijging 
van het gevraagde persoonsvolgend budget. Uit het antwoord blijkt dat er in het vierde 
kwartaal van 2017 en de eerste twee kwartalen van 2018 969 extra mensen een nieuwe 
vraag naar budget stelden. Deze mensen vragen een hoger budget dan het historisch 
gemiddelde. Waar het gemiddeld gevraagde budget 23.602 euro bedraagt, zijn de 
nieuwe gevraagde budgetten gemiddeld 35.572 euro. Nieuwe zorgvragen liggen dus 
maar liefst 50% hoger!

 

2017
Aantal 
OP’s 
PVB

Goedgekeurd 
zonder 
correctie

Goedgekeurd 
na correctie

In 
behandeling 
/in 
afwachting 
van correctie

Verplichte 
doorver-
wijzing 
naar DOP

Stop-
zetting

DOP 739 637 60 33 (16) 9
Hulp DMW 1631 907 484 202 19 44
Hulp GO en 
andere 
eerstelijnsdiensten

13 2 4 3 1 3

Hulp familie, 
vrijwilligers, 
vrienden…

424 175 136 65 33 30

Volledig 
zelfstandig 179 66 20 81 8 19

Totaal 2986 1787 704 384 61 105

1. Kan de minister eenzelfde tabel als de bovenstaande geven voor de 
ondersteuningsplannen ingediend in de eerste jaarhelft van 2018? Zien we daarin 
eenzelfde evolutie van goedkeuringen/verplichte doorverwijzingen enzovoort?

2. Kan de minister de gemiddelde hoogte geven van de gevraagde budgetten in de 
eerste jaarhelft 2018? Kan de minister daarbij een opdeling maken naargelang wie 



het ondersteuningsplan (mee) opstelde (DOP (dienst ondersteuningsplan), hulp DMW 
(dienst maatschappelijk werk), hulp GO en eerstelijnsdiensten, hulp familie, 
vrijwilligers, diensten of volledig zelfstandig)? Valt hierin een trend weer te geven?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 88 van 21 november 2018
van TINE VAN DER VLOET

1. De gevraagde cijfergegevens over het aantal ingediende ondersteuningsplannen 
persoonsvolgend budget (PVB) met opdeling tussen de verschillende diensten die het 
ondersteuningsplan PVB indienden of mee ondersteunden worden slechts op jaarbasis 
aangeleverd. Aangezien 2018 nog niet ten einde is, kunnen de gevraagde 
cijfergegevens met betrekking tot 2018 nog niet aangeleverd worden. Ook de 
vergelijking tussen 2017 en 2018 zou niet opportuun zijn aangezien geen 
gelijkwaardige periodes vergeleken kunnen worden. Bijgevolg kunnen bepaalde 
evoluties nog niet gedefinieerd worden. 

Het VAPH rapporteert periodiek over een aantal cijfergegevens. Er zijn reeds bepaalde 
cijfergegevens over de eerste jaarhelft van 2018 beschikbaar en raadpleegbaar. Deze 
cijfergegevens zijn te consulteren op de website van het VAPH 
(https://www.vaph.be/cijfers). 

2. Zie antwoord op vraag 1.

https://www.vaph.be/cijfers

